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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Innovációs és
Technológiai Minisztériumot vezető miniszterhez

„Mi lett a Palóc Nagykereskedelmi Kft . munkavállalóival? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Mintegy 25 évnyi működés után csődvédelembe menekült 2016-ban a Palóc Nagykereskedelm i
Kft., emiatt 1300 ember sorsa vált bizonytalanná . Varga Mihály egy általam az
Országgyű lésben feltett azonnali kérdésre, amely a dolgozók jövőbeli lehetőségeit (bérük
megfizetése, új munkahely keresése) elemezte, azt a választ adta, hogy a dolgozókat a
bérgarancia alapból fogják kártalanítani, és igyekeznek a dolgozóknak mihamarab b
munkahelyet szerezni .

A cég által használt üzletek egy része azonban most sem nyitott újra, s őt tulajdonost sem
váltottak, működésüket azóta szüneteltetik, így például Heves megyei Poroszlón .

Mivel közel 1300 dolgozót érintett az említett cég tönkremenetele, célszer űnek tartom
áttekinteni, hogy a volt dolgozók, akinek bérköveteléseik voltak a céggel szemben megkapták -
e juttatásaikat és milyen arányban találtak újra munkahelyet?

Mindezekre tekintettel az alábbiakra várom megtisztelő válaszát :



Fizetett-e a bérgarancia alap a Palóc Nagykereskedelemi Kft . volt dolgozóina k

elmaradt bér címén bármilyen juttatást ?

- Ha igen, hány főnek és összesen mekkora összegben?

Hány főnek sikerült a volt dolgozók közül ismételten elhelyezkedniük?

Van-e a Palóc Nagykereskedelmi Kft .-nek az állammal szemben fennálló tartozása,

ha igen, az mekkora összegű?

Várom érdemi válaszát

Budapest, 2018 . május 28 .

Tisztelettel,

dr.
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